
Danske Slægtsforskere Aalborgs årsberetning 2024 
 
24. jan foredrag ved Torben Albret Kristensen om Lægdsruller 2. (Få deltagere) 
 
29. jan holdt Jane oplæg for Vestbyens erindringsværksted om slægtsforskning og viste 
oplægget om “En Naver” . 
 
5. feb medlemsmøde “Det stod i avisen” ved Bente Jensen og med eksempler fra aviser 
fundet til Janes slægtsforskning 
 
16. feb. var der tur til lokalarkiv i Glistrup, men det blev aflyst pga få tilmeldinger.  
 
28. feb. generalforsamling med ca 30 deltagere. 
 
20. marts foredrag ved Erik Kann om skifter. Der var stor tilslutning, 55 deltagere. 
 
24. marts havde vi en stand i Tylstruphallen til messe sammen med detektorforeningen og 
historisk formidling . 
 
8. april medlemsmøde med oplæg om kirkebøger og Familysearch ved Rikke og Allan. 25 
deltagere. 
 
17. april besøg på Aalborg Kloster, en længe ventet udflugt og der var 25 deltagere. 
 
9., 10., 11. og 12. maj deltog foreningen med en stand i Tylstrup på Historiske dage, 
sammen med detektorforeningen. 
 
Der har i løbet af året været afholdt 15 slægtscafeer, 15 Gotisk workshops, og 15 workshops 
for nye slægtsforskere.  
 
Bestyrelsesmøder er afholdt ved behov. Mange forhold er klaret pr. mail. 
 
Møde med HistorieAalborg om planlægning af slægtsforskerdagen i september.  
 
Bestyrelsen har deltaget i HistorieAalborgs 50 års jubilæum i september.  
 
Foredraget om “Fotos “ måtte desværre aflyses pga foredragsholders sygdom, men det er 
planlagt til afholdelse den 23. april 2025 i stedet.  
 
Der har været lokalrådsmøde i Århus, hvor bestyrelsen havde 2 deltagere med.  
 
27. august var der byvandringstur i Aalborg ved Lars Bang , som tog os med gennem 
fattigvæsenets historie og steder i midtbyen.  
 



Den 17. sep. var der messe i AKKC, hvor vi atter var inviteret til at deltage med en stand, 
og  der var  4 fra bestyrelsen, der havde vagten den dag.  
 
21. sep. afholdt vi “Slægtsforskerdag” i samarbejde med HistorieAalborg  med oplæg fra 
Bente Jensen og Rikke og Allan. Der var 45 deltagere. 
 
7. okt. medlemsmøde, hvor Per Pilekjær gav et repetitionskursus i knap så anvendte 
søgemuligheder. 
 
3. dec. medlemsmøde hvor Helle Landberg holdt et interessant oplæg om sit projekt i 
Nørhalne. Der var 17 deltagere.  
 
Og en tur til lokalarkiv et i Vadum blev der også plads til, med 10 deltagere.  
 
Denne forening og alle dens aktiviteter kunne slet ikke føres ud i livet, hvis ikke der var 
frivillige som jer, som giver en hånd med. Det er så dejligt, når der bliver givet en hånd, om 
det er til kaffebrygning eller sætte borde på plads eller stå på en stand og reklamere for 
vores forening, så betyder det rigtig meget i det store regnskab. Så tak for det. Og en 
kæmpe tak for samarbejdet i bestyrelsen.  
 


